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REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 

GRAD ČAZMA 
GRADSKO VIJEĆE 

 
KLASA: 021-05/13-01-2 
URBROJ: 2110-01-03/13-6 
Čazma, 16.10.2013.             
                                                         Z A P I S N I K  

o radu 3.  sjednice Gradskog vijeća Grada Čazme  
održane 16.10.2013. godine, s početkom u 9,00 sati  

u Gradskoj vijećnici u Čazmi, K. Tomislava 1 
 
 

NAZOČNI  IZABRANI VJE ĆNICI:      IZO ČNI IZABRANI VIJE ĆNICI: 
      1.   Nedeljka   Bačani                               1. Stjepan Gomerčić 

2. Nevio       Birt                                     2. Andrea Prugovečki Klepac 
3.   Rudolf      Duž 
4. Marijan    Habijančić 
5. Branko     Kupsjak 
6. Darko       Kajfeš 
7. Antun       Mesar 
8. Franjo      Milčić 
9. Nikolina  Perčec 
10. Vinko      Ravlić 
11. Željko      Sinković 
12. Danijela   Šajtar 
13. Ivana       Žugaj 
 
     Sjednici su prisustvovali: 
1. Dinko Pirak, gradonačelnik, 
2. Drago Magdić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo, 
3. Elvira Babić Marković, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i unutarnji 

nadzor, 
4. Jadranka Paranos, pročelnik-tajnik, 
5. Ivan Beljan, direktor "Komunalija" d .o.o. 
6 Mirko Cindrić, načelnik PP Čazma. 
     Sjednici su prisustvovali rukovoditelji službi i ustanova koji se financiraju iz proračuna  
     -predstavnici medija. 
    Sjednicu je zbog odsutnosti predsjednice vijeća vodila  potpredsjednica  vijeća Danijela 
Šajtar. 
Potpredsjednica vijeća pozdravila je nazočne i konstatira da sjednici do verifikacije mandata 
novog vijećnika, prisustvuje 12 vijećnika, budući je Robertina  Čuhnil podnijela zahtjev da 
više ne može obnašati dužnost vijećnice. 
   Potpredsjednica vijeća predložila je dnevni red kao u sazivu. 
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  Rudolf Duž, predlažem da se točka šest Zaključak o  pokretanju postupka prijenosa 
osnivačkih prava nad osnovnom školom Čazma, skine sa dnevnog reda ove sjednice  jer se 
radi o problematici koja se treba rješavati na nivou županije. 
    Kao predlagač akta predlažem da se točka šest ne skida sa dnevnog reda jer  standard  u 
našoj  školi zaslužuje da se što prije   razgovara o istom i poduzmu određene mjere. 
   Potpredsjednica vijeća predložila je glasovanje po prijedlogu vijećnika da se točka šest 
dnevnog reda skine sa dnevnog reda i prijedlogu da se točka šest ne skida sa dnevnog reda 
vijeća. 
    Po provedenom glasovanju potpredsjednica vijeća konstatirala je da je sa 11 glasova "za" i 
1 glasom "protiv" većinom glasova usvojen prijedlog da se točka šest ne skida sa dnevnog 
reda vijeća.    
   Potpredsjednica vijeća predložila je dnevni red kao u sazivu koji je sa jednim glasom protiv 
usvojen većinom glasova.  
   
                                                        D N E V N I      R E D 

 
     
 
1. Razmatranje Izvješća  Mandatnog povjerenstva i polaganje prisege  člana Gradskog vijeća 
Grada Čazma, 
2. Aktualni sat ( informacije ,upiti i prijedlozi), 
-Izvješće po pregledu stanja i kretanja kriminaliteta i prekršajne problematike za vremenski 
period od 01. 01. 2013. godine do 30. 06. 2013. godine na području Grada Čazme. 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Polugodišnjeg obračuna proračuna Grada Čazme za     
2013. godinu. 
    Izvjestitelj: Drago Magdić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i komunalno gospodarstvo; 

4. Razmatranje prijedloga i usvajanje I izmjena i dopuna gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2013. godinu. 

      Izvjestitelj: Drago Magdić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i komunalno 
gospodarstvo. 
5. Razmatranje prijedloga i usvajanje Odluke o izmjeni odluke o obavezi priključenja i 

korištenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture. 
      Izvjestitelj: Drago Magdić, pročelnik upravnog odjela za proračun i komunalno 
gospodarstvo; 
6. Razmatranje prijedloga i usvajanje Zaključka o pokretanju postupka prijenosa osnivačkih 

prava   nad Osnovnom školom Čazma. 
      Izvjestitelj: Dinko Pirak, gradonačelnik, 

 
                                                              Točka 1. 
        Branko Kupsjak, predsjednik Mandatnog povjerenstva pročitao je izvješće Mandatnog 
povjerenstva o izboru novog vijećnika budući je  vijećnica Robertina Čuhnil  izabrana sa liste 
grupe birača  Rudolfa Duža podnijela zahtjev da više nije u mogućnosti obnašati funkciju 
vijećnice. Sa  liste grupe birača Rudolfa Duža  predlaže se slijedeći po redu Darko Kajfeš. 
    Potpredsjednica vijeća čestitala je novoizabranom članu Gradskog vijeća  Darku Kajfešu na 
izboru. Novoizabrani član Gradskog vijeća Darko Kajfeš, položio je svečanu prisegu i istu 
potpisao. 
     Izborom novog člana Gradskog vijeća i polaganjem svečane prisege , sjednici  prisustvuje 13 
vijećnika. 
                                                               Točka 2. 
        Mirko Cindri ć, načelnik Policijske postaje Čazma  podnio je uvodno izlaganje po 
Informaciji o stanju sigurnosti na području Grada Čazme u vremenskom periodu od 01.01.-30. 
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06. 2013. Sa navedenom Informacijom vijeće se samo upoznaje a o istome ne raspravlja i ne 
donosi zaključke. 
  AKTUALNI   SAT 
        Dinko Pirak, podnosi kraće izvješće o važnijim aktivnostima  u Gradu Čazma u periodu od 
zadnje sjednice vijeća .Gradonačelnik je pojedinačno obrazložio sva važnija događanja i 
aktivnosti na nivou grada kao i sve značajnije odluke koje je u svojoj nadležnosti kao 
gradonačelnik donio. Odluke za čije je donošenje nadležno gradsko vijeće proslijeđene su vijeću 
na razmatranje i donošenje. 
     Nakon izvješća gradonačelnika vijećnici postavljaju pitanja slijedećim redom: 
  NEDELJKA BA ČANI  
-postavila bih vijećničko pitanje u svezi sanacije crpnih pumpi budući je jesen . Zbog povećanih 
oborina da nam se ne dogodi kao u ovoj godini da su pumpe pokvarene ili nisu na našem 
području. 
-u naselju Grabovnica u blizini osnovne škole ima jedno odlagalište smeća. To odlagalište pod 
hitno bi trebalo sanirati jer postoji opasnost da se djeca  zaraze. 
-prilaz groblju u Pobjeniku je u jako lošem stanju .Budući se bliži Dan mrtvih taj prilaz bi trebalo 
sanirati tj. popraviti. 
  BRANKO KUPSJAK 
-već duže vrijeme stalno spominjem završetak izgradnje nogostupa u Dragancu. Građani su već 
pomalo i nervozni jer je već izvršeno i kolčenje a radovi se još ne izvode. 
-mještani naselja Prokljuvani zamolili su me da na vijeću iznesem i problematiku ceste za naselje 
Prokljuvani. Cesta je u jako lošem stanju i ako se nešto može poduzeti u svezi sanacije te ceste. 
  RUDOLF  DUŽ 
-građani imaju velikih pritužbi građana na brzu vožnju u ulici Milana Novačića  kod kuće Drage 
Šepaka. Na tom mjestu ima i pješački prijelaz no to izgleda vozači ne poštuju i možda bi bilo 
dobro na tom mjestu nešto poduzeti u svezi ograničenja brzine i zaštite pješaka. 
 -predlažem da se u Livadarskoj ulici postave ležeći policajci, tu zbog prevelike brzine ugrožena 
je sigurnost školske djece. 
-u ulici Alojza Vulinca treba planirati kružni tok za okretanje autobusa koji prevozi školsku 
djecu. 
- postojeće groblje u Grabovnici treba urediti  i ograditi   bez obzira tko se u tom groblju 
ukopava. To groblje treba urediti  a moramo planirati i popravak ograde na groblju u Čazmi jer 
je ograda dosta oštećena. 
   NEVIO BIRT 
-u mjestu Čazma prisutno je određeno nezadovoljstvo građana da drveće u ulici F. Vidovića 
zaklanja preglednost vozačima dok sa autima izlaze iz dvorišta u toj ulici. 
-zanima me što je sa završetkom radova na parkiralištu kod FINE. Prije zime u Čazmi i selima 
trebalo bi barem sanirati grabe na mjestima gdje je cesta oštećena zbog izvođenja radova. 
  DARKO KAJFEŠ 
-kao vijećnika zanima me što je sa uređenjem zgrade za branitelje ,za koje namjene i sadržaje se 
planira korištenje  tog  prostora. 
-što se poduzima u svezi osiguranja prostora za mlade. 
 VINKO RAVLI Ć  
-na skretanju iz ulice M.  Novačića u Ribarsku  dosta je oštećena cesta  a i asfalt je u lošem 
stanju. 
--u ulici Alojza Vulinca ležeći policajci nisu dobro postavljeni i tu bi hitno nešto trebalo 
poduzeti. 
IVAN ŽUGAJ 
-mještane naselja Lipovčani i Prnjarovac zanima što je sa izgradnjom ceste Lipovčani-
Prnjarovac. Ta cesta je u lošem stanju i treba nešto poduzeti za sanaciju iste. 
ANTUN MESAR 
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-na zadnjoj sjednici vijeća postavio sam pitanje u svezi sanacije škole u Siščanima, od prošle 
sjednice ništa se po tom nije napravilo ,objekt je u još lošijem stanju. 
-kao vijećnik postavio bih i pitanje u svezi rada naše Razvojne agencije, što ta naša agencija radi. 
Mi bi trebalo dobiti izvješće o radu Razvojne agencije. 
- zanima me i problematika prodaje poljoprivrednog zemljišta na našem području kao i što je sa 
izgradnjom čazmanske obilaznice. 
  NIKOLINA PER ČEC  
-mještane  naselja  Cerina zanima što se može poduzeti u svezi sanacije i izgradnje groblja u 
Cerini, Lipovčanima i Prnjarovcu. Da li postoji mogućnost priključenja vode na ta groblja. 
ŽELJKO SINKOVI Ć 
-predlažem da se postave nadstrešnice na autobusnim stajalištima u Derezi i Grabiku. 
Gradonačelnik odgovara na postavljena pitanja vijećnika. 
-od Hrvatskih voda zatražili smo da u dvorištu" Hidroregulacije " u Čazmi stalno bude 
stacionirana  jedna velika pumpa za ispumpavanje vode  ,koja bi stalno bila na našem području i 
u slučaju poplave odmah se stavila u funkciju, da nam se ne dogodi kao ove godine  kad je kod 
nas bila poplava da je precrpna pumpa koja pripada našem području bila posuđena. 
-smetlište tj. divlje odlagalište smeća kod škole u Grabovnici je očišćeno i sanirano tako da nema 
bojazni od zaraze. Sad moramo pronaći onoga tko je na tom mjestu odlagao smeće. 
-prilaz uz groblje u Pobjeniku nastojati ćemo popraviti ,nadležne službe poduzeti će određene 
mjere da se prilaz navedenom groblju popravi do Dana mrtvih. 
-za groblje u Lipovčanima dogovorili smo kupnju zemljišta uz groblje tako da možemo riješiti i 
problematiku proširenja tog groblja. 
-sredstva za nastavak izgradnje nogostupa u Dragancu planiraju Hrvatske ceste a naše 
komunalno poduzeće je izvođač radova. U pregovorima smo sa Hrvatskim cestama da se iznađu 
financijska sredstva za dovršetak radova za spajanje   nogostupa  Čazma-Draganec. 
-cesta za Prokljuvane je županijska cesta a makadam je  u jako lošem stanju .Zadnje asfaltirana 
cesta na našem području je cesta Mikluuš-Martinac za koju smo mi tražili asfaltiranje i  
učestvovali u troškovima asfaltiranja , za to smo podigli kredit u banci i isti još otplaćujemo. 
-pojedini prijedlozi vijećnika Duža su u postupku rješavanja tj. realizacije. U ulici Milana 
Novačića u planu je postavljanje semafora. 
-postavljanje ležećih policajaca u Livadarskoj ulici je u postupku rješavanja. Imamo primjedbu 
roditelja školske djece da ležeći policajci u ulici kod škole nisu dobro postavljeni ,no to ćemo 
provjeriti i ukoliko bude potrebno nadležni subjekti poduzeti će određene radnje za rješenje tog 
problema. Radi se na tome da se sigurnost  učenika kod osnovne škole poboljša  jer je sa 
ovakvom regulacijom prometa ugrožena. Spajanje ulice Alojza  Vulinca i Livadarske je  
planirano i isto je predviđeno i građevinskom dozvolom za dogradnju škole . 
-postojeće groblje u Grabovnici planiramo urediti, no moramo znati da se ne mogu odjednom 
urediti sva groblja . 
-po primjedbi vijećnika da drveće u ulici F. Vidovića zaklanja preglednost u prometu vozačima 
automobila dok izlaze iz dvorišta .u dogovoru sa Hrvatskim cestama nešto ćemo poduzeti za 
rješenje tog problema, no tu je prioritetna budnost i oprez vozača. 
-asfaltiranje parkirališta kod FINE neće se napraviti u ovoj godini, vjerojatno će se asfaltirati u 
slijedećoj godini na proljeće. Kod izvođenja radova za komunalnu infrastrukturu na puno mjesta 
bila su potrebno i  određena prekopavanja ceste i ta prekopavanja ćemo nastojati sanirati, ako to 
bude moguće do zime, no i to ovisi od vremenskih prilika. 
-prerada mesa od divljači vjerojatno će početi uskoro, investitor je za isto dobio uporabnu 
dozvolu i vjerojatno će  sukladno njihovim planovima krenuti i prerada. Nama  su rekli da će se 
sa početkom rada tog pogona otvoriti oko 50 novih radnih mjesta. 
 -problematika rješavanja tj. namjena zgrade za branitelje je u tijeku. Surađujem sa braniteljskim 
udrugama, za sanaciju zgrade dobili smo 120.000,00 kuna i podržavam prijedlog da se na toj 
zgradi najprije sanira krov. Taj prostor treba urediti za višenamjensko korištenje, za potrebe 
branitelja i udruge. Za potrebe mladih u više navrata smo pokušali iznaći adekvatan prostor, čak 
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smo određeni prostor u vlasništvu grada bili i dodijelili na korištenje udruzi mladih no mladi to 
nisu adekvatno koristili. Mladi moraju osmisliti pozitivno korištenje slobodnog vremena .Prostor 
za potrebe mladih treba osmisliti kao jedan centar za mlade koji će imati više namjena. 
- za uređenje pješačke staze u ulici M. Novačića vidjeti ćemo što se može poduzeti, no ne 
smijemo zaboraviti da je to državna cesta i tu postoje određena pravila koja moramo poštivati. 
Ulica M. Novačića  trebala bi biti uređena kao i ulica F. Vidovića. Nadamo se da ćemo do 
proljeća sa Hrvatskim cestama dogovoriti kompletno uređenje ulice M. Novačića. 
- u Hrvatske ceste uputiti ćemo zahtjev za asfaltiranje ceste Lipovčani-Prnjarovac jer je cesta u 
lošem stanju i nešto moramo poduzeti . 
-radovi za uklanjanje objekta stare škole u Siščanima su naručeni od našeg komunalnog 
poduzeća i isti će biti izvedeni . 
-naša Razvojna agencija dobro obavlja posao za koji je osnovana i registrirana. Djelatnica 
agencije je smještena u prostorijama gradske uprave. Preko Razvojne agencije za grad smo 
realizirali  dosta projekata i investicija preko fondova EU ,ministarstava ,županije. Nedavno nam 
je odobreno oko dva miliona za popravak poljskih puteva na našem području .Za projekte u 
oblasti turizma podnijeli smo nekoliko zahtjeva kao i za ceste, vodovod, parkirališta, sportske 
objekte i kulturni turizam.  
-prodaja poljoprivrednog zemljišta više nije u našoj nadležnosti ,to je sad u nadležnosti Agencije 
na nivou države mada mi i dalje za njih obavljamo veliki dio posla. Mi smo kao jedinica lokalne 
samouprave imali najbolje rezultate ,preko tisuću hektara zemljišta je prodano, površine koje su 
u postupku sređivanja imovinsko pravnih odnosa date su u zakup, a najvažnije u tom poslu je da 
gotovo nismo ni imali žalbi. 
-izgradnja zaobilaznice je priča koju slušamo gotovo 30 godina. Projekt za zaobilaznicu je 
napravljen, bili smo pred dobivanjem lokacijske dozvole. Izgradnju obilaznice moramo stalno 
planirati u svojim prostornim planovima ,a do izgradnje obilaznice moramo planirati i prema 
raspoloživim financijskim sredstvima uređivati ulice koje će izgradnjom obilaznice postati 
gradske ulice. 
-uređenje groblja u Cerini, Lipovčanima i Prnjarovcu ,planirano je kao i sva ostala groblja a o 
mogućnosti dovođenja vode na navedena groblja isto je u planu ,no moramo znati da su groblja 
udaljena od naselja i treba povući vodovodnu mrežu do groblja . 
-postavljanje nadstrešnice na autobusnim stanicama u Derezi i Grabiku je u planu. Dosta tih 
kućica je naručeno a prioritet u postavljanju istih imaju autobusna stajališta gdje školska djeca 
čekaju autobus. 
  JOSIP   HEGER 
 U 2013 godini imali smo velikih problema sa poplavama .Od 30. 03. do 10. 04. imali smo 56. 
intervencija .Nakon toga sve pumpe smo servisirali s tim da smo dosta toga i sami napravili a još 
se jedna pumpa nalazi na servisu .Vatrogasna zajednica poduzima sve potrebne mjere da budemo 
spremni za intervencije u svim nepogodama kao i u slučaju poplava. 
 IVAN BELJAN 
Na postavljena vijećnička pitanja u svezi groblja i uređenja istih, ispred komunalnog poduzeća 
dao bih određena pojašnjenja. 
 Na našem području imamo 13 groblja i ulaganja za uređenje istih su velika. Moramo priznati da 
se do sada puno napravilo mada sredstva nisu velika. Čišćenje groblja ,košnja i odvoz smeća sa 
groblja obavlja se redovito. U 2014. godini za izgradnju staza na groblju treba osigurati više 
sredstava i ako se na pojedinom groblju započne izgradnja staze onda istu treba i završiti. 
-pitanje daljnje izgradnje nogostupa u G. Dragancu je u planu, poduzimamo sve da se taj 
nogostup konačno napravi, sve je iskolčeno no radovi još nisu počeli, imali smo dosta problema 
jer nismo mogli dobiti kamen iz rudnika u Mikloušu. 
-sa Hrvatskim cestama pregovaramo da se asfaltiraju sve prekopane grabe koje su se zbog 
izvođenja određenih komunalnih radova morali prekopati i iste će se sanirati prije zime. 
-slijedeći tjedan krenuti ćemo sa rušenjem i uklanjanjem objekta stare škole u Siščanima.  
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                                            Točka 3.  
     Drago Magdić ,podnosi kraće obrazloženje po Polugodišnjem obračunu proračuna Grada 
Čazme za 2013 .godine. Ukupno ostvareni prihodi i primici po polugodišnjem obračunu za 2013. 
g.  su u iznosu od 8.307.895 kuna, ukupno ostvareni rashodi i  izdaci 7 .827. 097. Višak prihoda i 
primitaka je u iznosu od 480.799 kuna  iskoristiti će se za pokriće ranije iskazanog manjka u 
proračunu. Sukladno ostvarenim prihodima za navedeno obračunsko razdoblje morali smo 
uskladiti i rashodne stavke proračuna. Uz polugodišnji obračun proračuna  za 2013. godinu 
dostavljeni su i izvještaji korisnika proračuna  koji se financiraju iz proračuna .Svi korisnici 
proračuna redovito dobivaju sredstva za normalno funkcioniranje .U rashodnoj strani proračuna 
sredstva su trošena samo po namjenama za koje su i planirana. Dosta sredstava planirano je za 
određene investicije za koje smo već dobili određena sredstva iz fondova  za sanaciju poljskih 
puteva ,kao i za investicije za koje smo podnijeli zahtjeve i potrebnu dokumentaciju za dobivanje 
sredstava ali da bi ta sredstva mogli dobiti moramo  osigurati i vlastita sredstva. 
   Rudolf Duž, zamolio bih pročelnika da  nam pojasni stanje u proračunu jer od planiranog i 
izvršenog proračuna  manjak je tj. nedostaje oko 11 miliona .Zanima me kako će se  matematički 
to riješiti i što će se dalje poduzeti. 
   Drago Magdić, u prethodnom obrazloženju rekao sam da se sredstva u iznosu od pet miliona 
vjerojatno neće ostvariti ali smo ista planirali kako bi mogli  određene  kapitalne investicije i 
projekte prijaviti za dobivanje sredstava iz fondova EU i određenih agencija. Za određene 
projekte znamo da su nam sredstva odobrena no ugovore još nismo potpisali vjerojatno zbog 
nedostatka sredstava u državnom proračunu. 
   Dinko Pirak, proračun je stabilan i na vrijeme se izvršavaju sve zakonske obaveze. Određena 
sredstva smo morali osigurati kako bi mogli povući određena sredstva za pojedine investicije iz 
određenih fondova ,agencija ili ministarstava na nivou države ili županije jer za pojedine 
kapitalne  investicije moramo osigurati i određeni postotak vlastitih sredstava. Ako se određene 
planirane investicije ne realiziraju na kraju godine se to uskladi rebalansom proračuna. 
   Antun Mesar, u proračunu imamo planiranu i stavku po kojoj se osiguravaju sredstva za 
određene građevinske objekte kao za zračno letjelište u Grabovnici. Zanima me što se radi na 
tom letjelištu. Druga primjedba odnosi se na visinu komunalne naknade .Smatram da je visina 
komunalne naknade kod legalizacije građevinskih objekata previsoka. 
  Dinko Pirak, dobro je što je vijećnik postavio pitanje u svezi letjelišta u Grabovnici, jer je u 

javnosti plasirana informacija da je gradonačelnik prodao zračno letjelište u Grabovnici. Istina je 
da sam kao gradonačelnik iz stečajne mase "ŽITA" povoljno kupio letjelište u Grabovnici koje je 
danas u vlasništvu grada. Shvatili smo da to letjelište ima perspektivu jer se može koristiti cijelu 
godinu. Od državne Agencije za upravljanje državnom imovinom očekujemo da nam dodjeli još 
jednu parcelu, koja je uz samo letjelište. Naše letjelište ima perspektivu jer vojska želi izmjestiti 
svoju tehničku operativu za obuku, a za isti je zainteresiran i vojni muzej koji bi na našem 
letjelištu postavili jedan od svojih eksponata. Za letjelište u Grabovnici  Ministarstvo prometa 
izradilo je tri studije o korištenje istog jer to letjelište ima perspektivu. 

-po pitanju vijećnika u svezi visine komunalne naknade kod legalizacije  građevinskih objekata 
moram reći da se kod legalizacije plaća komunalni doprinos a ne komunalna naknada. Puno 
općina je oslobodilo građane plaćanja komunalnog doprinosa a za redovito funkcioniranje traže 
pomoć od županije ili države .Grad Zagreb može se puno toga odreći jer ima prihode, no Grad 
Čazma ne može, jer da se odreknemo komunalnog doprinosa onda ništa od komunalne 
infrastrukture  ne bi mogli napraviti,  ne bi imali financijskih sredstava. Moramo još reći da nije 
u redu da su oni koji  su objekte gradili legalno morali odmah platiti komunalni doprinos, a sad 
da one koji su nelegalno gradili   oslobodimo od plaćanja komunalnog doprinosa. 
  Po provedenoj raspravi sa 13 glasova "za" jednoglasno donijet je Polugodišnji  obračun 
Proračuna Grada Čazme za 2013. godinu, u privitku je zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
                                                                        Točka 4. 
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     Drago Magdić, obrazlaže prijedlog I Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2013. godinu. Navedenim izmjenama u članku 3. glavi jedan točka 
2. pod točki 2. 1. unutar stavka NOGOSTUP dodaju se riječi "ČESMANSKA ULICA". 
  Po provedenom glasovanju sa 13. glasova "za" jednoglasno su usvojene I Izmjene i dopune 
Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2013 .godinu. Izmjene 
Programa su u privitku zapisnika i čine njegov sastavni dio.  
                                                                      Točka 5. 
    Drago Magdić, podnosi kraće obrazloženje po prijedlogu Odluke o izmjeni Odluke o obavezi 
priključenja i korištenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture. Stupanjem na snagu 
Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o vodama 18. 05. 2013. godine došlo je do promjena u 
uređenju vodno komunalne djelatnosti sa propisanim novim obavezama jedinica lokalne 
samouprave u toj oblasti. Navedenim izmjenama Zakona o vodama jedinice lokalne samouprave 
u roku od šest mjeseci od dana stupanja na snagu navedenog zakona dužne su staviti van snage 
odluke o priključenju donesene na temelju do tada važećeg Zakona o vodama, u dijelu koji se 
odnosi na uvođenje, obračun i naplatu naknade za priključenje, kao i druge opće akte donesene 
na temelju Zakona o  komunalnom gospodarstvu koji se odnose na naknadu za priključenje. 
Sukladno Odluci o obavezi priključenja i korištenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
ovim izmjenama dopušta se priključenje građevina izgrađenih bez akta o dopuštenja gradnje te 
se ukida  do sada propisana naknada za priključenje na vodovodnu i kanalizacijsku mrežu. 
      Po provedenom glasovanju sa 13 glasova "za" jednoglasno je usvojena Odluka o izmjeni 
Odluke o obavezi priključenja i korištenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture. Odluka je 
u privitku zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
                                                                  Točka 6. 
    Dinko Pirak, podnosi kraće obrazloženje po prijedlogu Zaključka o pokretanju postupka 
prijenosa osnivačkih prava nad Osnovnom školom Čazma. Ovim Zaključkom pokreće  se 
postupak prijenosa osnivačkih prava nad osnovnom školom..Predlaže se Županijskoj skupštini 
bjelovarsko-bilogorske županije da donese Odluku o prijenosu osnivačkih prava nad Osnovnom 
školom Čazma sa Bjelovarsko-bilogorske županije na Grad Čazmu počevši od 01. 01. 2014. 
godine. Ovu inicijativu podržali su i školski odbor i vijeće učitelja ,a već je odrađeno i nekoliko 
sastanaka na ovu temu u Ministarstvu znanosti ,obrazovanja i sporta. Slijedeći korak je 
Županijska skupština koja treba dati suglasnost .Od slijedeće kalendarske godine trebaju se 
planirati sredstva u proračunu za ovu djelatnost  a grad će temeljem preuzimanja prava preuzeti i 
određena sredstva koja će biti namijenjena za financiranje osnovnog školstva. U školu se 
desetljećima nije ništa ulagalo a potrebe su ogromne. Od  svih političkih elita  do sada smo  
dobivali  samo obećanja da će se nešto napraviti no posljednja kapitalna investicija u školu bila 
je 1977 godine. U Čazmi smo nekad imali Dom zdravlja koji je radio gotovo kao mala bolnica a 
danas nemamo ništa, imali smo velikih problema sa novom organizacijom hitne pomoći, sjedište 
Općinskog kao i prekršajnog suda je premješteno u  drugi grad. Gotovo sve inspekcijske službe 
su izmještene i imaju sjedište van Čazme. Ispostava ureda za mirovinsko osiguranje u Čazmi radi 
samo dva dana u tjednu. U spoznaji smo da se radi na reorganizaciji Porezne uprave i sjedište 
iste trebalo bi biti u Osijeku ,priprema se reorganizacija i policije a vjerojatno će doći i do 
ukidanja županija. Svi veći  županijski projekti zaobišli su Čazmu , županija nam je obećala 
pomoć i za izgradnju obilaznice u Čazmi no od toga još nema ništa, mada smo u centru županije. 
Bio sam u našoj osnovnoj školi i stanje je kao i kad smo mi išli u školu. Sufinanciraju se karte za 
prijevoz školske djece vlakom ali ne i prijevoz školske djece sa autobusom. Moram vam reći da 
je i Grad Bjelovar osnivač osnovnih škola na svom području. Jučer je i učiteljsko vijeće sa 
jednim glasom protiv podržalo ovu inicijativu. 
  Svi objekti u sklopu naše osnovne škole su pred adaptacijom a sa svim tim objektima upravlja 
županija. Godinama se u našu osnovnu školu nije ništa ulagalo no diljem županije niču velebne 
sportske dvorane, a u čazmanskoj školi moramo pregrađivati hodnike kako bi dobili prostor za 
učionice. Stanje i naših područnih škola je dosta loše posebno u školi u Mikloušu, dok se u 
Dragancu satovi tjelesnog odgoja odvijaju u seoskom domu , u Čazmi svi učitelji ne stanu u 
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zajedničku zbornicu jer za sve nema mjesta. Prije nekoliko godina županu Bajsu rekao sam da je 
školu potrebno nadograditi za dodatnih osam učionica , u građevinsku dozvolu  smo ugradili i 
problem prometovanja oko škole ,no ta je građevinska dozvola već odavno istekla Rečeno nam 
je da županija za našu osnovnu školu nema novca vjerojatno iz razloga što je novac potrošen na 
gradnju dvorana za što se županija zadužila u švicarskim francima, stoga smatram da je zadnji 
čas da sudbinu naše osnovne škole preuzmemo u svoje ruke. Jedini projekt koji je na nivou 
županije prošao u ovoj oblasti je projekt toplovoda ,tako da sad u osnovnoj i srednjoj školi 
imamo jeftinije grijanje oko 30%. 
         Od decentraliziranih sredstava naša škola sada mjesečno dobiva od županije 34 tisuće 
kuna. Taj novac se većim dijelom troši na grijanje, a od toga se kupuje potrošni materijal, krede 
spužve i sl. Cilj nam je da škola mjesečno ima prihod od stotinu tisuća kuna, a prema analizama 
to je moguće. U obnovu škole potrebna je hitna intervencija od pet miliona kuna, a te novce 
možemo povući iz fondova EU. U ministarstvu nam je rečeno da na proljeće kreće linija koja će 
financirati potrebe školstva i sporta, a mi već imamo gotove projekte i kandidirati ćemo se za 
ovaj projekt. No bitno je da što prije na sebe prenesemo osnivačka prava. Da u tome možemo 
uspjeti potvrđuju nam iskustva škola u Bjelovaru ,Križevcima i Kutini jer vjerojatno za školu 
gora situacija od ove postojeće ne može biti. Pred nama su reforme i  više ne možemo čekati i 
vjerovati da će nam županijski dužnosnici pomoći. Pokretanjem postupka za preuzimanjem 
osnivačkih prava nad osnovnom školom želimo županiji pomoći riješiti problem naše osnovne 
škole jer o sudbini škole želimo sami odlučivati. Ne tražimo ništa više od onoga što imaju drugi 
gradovi. Slijedeći korak je na Županijskoj skupštini koja mora dati suglasnost na ovu odluku a 
mi smo u Čazmi uvjereni da je to samo formalnost. Na nivou županije rekli su nam da se može 
ići i na javno  privatno partnerstvo no moramo biti realni da je to jedna vrsta kredita i postavlja 
se pitanje tko je taj tko bi sad u tu investiciju uložio pet miliona svog privatnog novca , znamo da 
svi ulažu da bi i zaradili. Ovaj prijedlog je za budućnost naše djece jer želimo da i naša djeca 
imaju standard kao i djeca u drugim školama , moramo nešto poduzeti jer vjerojatno slijede 
reforme u teritorijalnom ustroju . 
     Rudolf Duž, moramo priznati da je govor gradonačelnika dobar. Naša škola je izgrađena 
1956 i tada je škola imala 1.800 učenika a danas nema ni 800 .Sportska dvorana je izgrađena 
samodoprinosom a 1990 godine dodijeljena je školi .Moram podsjetiti  gradonačelnika da je vaša 
stranka na vlasti u Čazmi i županiji već 16 godina i vi ste bili dio te vlasti. Predsjednica vijeća je 
bila i pročelnica za školstvo u županiji i naša čazmanska vlast je imala prilike da učestvuje u 
događanjima na nivou županije pa i u oblasti školstva no to nije iskoristila. Smatram  da se o 
nekim stvarima trebamo dogovoriti. Vijećnici neke stvari trebaju znati ,ne možete o svemu 
odlučivati sami, jer ja ne želim biti samo navijač. 
  Nevio Birt, predlažem da nam se dostavi jedna analiza da možemo vidjeti kako funkcioniraju 
osnovne škole kojima su gradovi tj jedinice lokalne samouprave osnivači.,da možemo vidjeti 
financijsko stanje tih škola ,koliko su sredstava dobivali od županija. 
  Antun Mesar, mi smo odgovorni i nismo protiv toga da i u našoj osnovnoj školi bude bolje. 
Nama nitko nije rekao kako ćemo zatvoriti financijsku konstrukciju ako grad preuzme osnivačka 
prava. Imamo informaciju da nismo povukli sredstva a imali smo ljude u županiji na 
najodgovornijim funkcijama .Možda idemo u nešto nepoznato i da ćemo doći u situaciju da grad 
s obzirom na sve manje prihode u proračunu, to neće moći  isfinancirati. 
    Neda Bačani, imala bi repliku na vijećničku diskusiju, no moramo reći da mi ne možemo 
mijenjati prošlost ali moramo poduzeti nešto za budućnost. Ako učenici u našoj školi danas 
nemaju krede a živimo u vremenu računala, onda moramo znati da kao vijećnici nešto moramo 
poduzeti da toj našoj djeci osiguramo bolju budućnost. Na nama je da  donesemo ovu odluku da 
ćemo sami gospodariti i vjerojatno ćemo bolje gospodariti. 
    Dinko Pirak, moram podsjetiti vijećnike da sam za razgovor i dogovor i pozivam vijećnike da 
dolazite sa svojim prijedlozima .Istina je da sam 16 godina u vlasti ali prije sam radio u prosvjeti 
tako da dobro poznajem i tu problematiku. O svemu možemo razgovarati jer Grad Čazma nije 
samo gradonačelnik .Imamo analizu o tome kako funkcioniraju škole kojima su gradovi osnivači 
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i moram reći da su podaci različiti , svjesni smo da i to ovisi od prihoda jedinice lokalne 
samouprave. Plaće djelatnika u osnovnoj školi osiguravaju se u državnom proračunu i doznačuju 
se na žiro račun škole. Imamo i mogućnosti za kompenzaciju sa "Čazmatransom" za prijevoz 
učenika kao i sa DI "Česma" u svezi grijanja. Određene analize su napravljene i spremni smo za 
ovu odluku.  Vjerujem da će u našoj osnovnoj školi biti puno bolje jer smatramo da će nam sa 
sredstvima koja nam po zakonu pripadaju za financiranje osnovnog školstva i našim novcem koji 
ćemo osigurati možemo ići u realizaciju ove odluke. 
  Danijela Šajtar, kao zamjenica predsjednice vijeća i djelatnica osnovne škole Čazma molim 
vas da podržite ovu odluku , vjerojatno nam ne može biti gore jer sa 36. tisuća kuna koje 
mjesečno dobivamo škola ne može normalno funkcionirati.  
    Po provedenoj raspravi  sa 10 glasova "za " 1. glasom "protiv" i 2 glasa "suzdržana" većinom 
glasova usvojen je Zaključak o pokretanju postupka prijenosa osnivačkih prava nad Osnovnom 
školom Čazma. Zaključak je u privitku zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
       
     Po iscrpljenom dnevnom redu potpredsjednica vijeća dala je na usvajanje Zapisnik sa 2. 
sjednice Gradskog vijeća. Po provedenom glasovanju jednoglasno sa 13 glasova "za"  usvojen je 
Zapisnik sa 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Čazme. 
          
 Potpredsjednica vijeća zaključila je rad 3. sjednice Gradskog vijeća  u 11,30 sati. 
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